
Zápis ze 195. zasedáńı AS MFF UK dne 6. listopadu 2013

Př́ıtomni: C. Brom, J. Doleǰśı, R. Grill, J. Hric, M. Johanis, M. Kopecký, P. Krtouš, S. Krýsl, P. Kučera,
T. Masař́ık, J. Pešička, M. Posṕı̌sil, O. Procházka (19:58), M. Prokešová, T. Roskovec (20:43), D. Stanovský,
S. Stehno (21:43), J. Šejnoha, V. Tůma, P. Vágner, P. Valtr, Z. Vytisková.

Hosté: R. Barták (20:00), F. Chmeĺık (22:22), P. Kolman, J. Kratochv́ıl, D. Lanková (20:30), A. Ĺıska (20:30),
M. Michálek (21:30), M. Rokyta, L. Veverka (20:30), M. Vlach (20:30).

Omluveni: K. Kolář, Z. Drozd. V závorkách jsou uvedeny časy odchod̊u.

Zasedáńı bylo zahájeno v 18:02.

Schváleńı programu

Program byl tichým souhlasem schválen.

1. Program zasedáńı

1. Schváleńı zápisu z předchoźıho zasedáńı

2. Schváleńı programu

3. Třičtvrtěletńı závěrka

4. Akreditace (stav př́ıpravy)

5. Informace vedeńı

6. Diskuse nad dopisem Dr. Jana Hladkého k výběrovému ř́ızeńı.

7. Různé

2. Zápis

J. Doleǰśı navrhuje v bodě 6. přepsat posledńı větu z
”
J. Doleǰśı okomentoval, že AS MFF UK se v této věci

připojuje ke stanovisku vedeńı.“ na
”
J. Doleǰśı poté, co nedostal žádné připomı́nky od člen̊u senátu, odeslal

tajemńıkovi AS UK dopis připojuj́ıćı se ke stanovisku vedeńı.“ V bodě Informace vedeńı, podbodu (k) bude
opraven překlep v děleńı slov. Tamtéž v podbodě (n) bude doplněno

”
. . . na ně fakulta źıskala kontakt.“ Zápis

s dotyčnými změnami byl schválen tichým souhlasem.

3. Třičtvrtěletńı závěrka

D. Lanková uvedla, že komise vznesla připomı́nky k nesoulad̊um formálńıho charakteru, po jejichž vysvětleńı
došlo ke shodě. J. Pešička vybral některé z 22 otázek a položil je vedeńı k zodpovězeńı př́ımo na zasedáńı.

1. V prvńı větě textové části závěrky je zmı́něna stagnace př́ıspěvk̊u z MŠMT. V této souvislosti se EK zamýšĺı
nad budoucnost́ı. Dělá vedeńı fakulty ekonomický odhad vývoje nejen této položky, ale i daľśıch př́ıjmových
položek rozpočtu do budoucna, řekněme na 2-3 roky? Jsou známé křivky demografického vývoje, tedy počty
student̊u a také daľśı parametry lze odhadnout. Do roku 2016 se předpokládá stejné nebo mı́rně korigované
hodnoceńı pro vědu. MFF se rozv́ıj́ı, pořizuje investice, stav́ı pavilon v Troji, účastńı se projektu Kampus
Albertov apod. Nestač́ı však sehnat peńıze na zakoupeńı či postaveńı, poté se muśı naj́ıt také peńıze na
provoz a energie. A to m̊uže představovat deśıtky milion̊u Kč. Např́ıklad klimatizace v Karĺıně, pokud
by byla instalována v celém objektu, m̊uže znamenat cca 0, 5 mil. Kč ročně za energii, provozńı náklady
Kampusu Albertov nejsou známy, ale podle odhad̊u se jedná o několik deśıtek milion̊u (na celý objekt).
Pokud by v této situaci vývoj rozpočtu stagnoval či klesal, což se jev́ı jako pravděpodobné, je nutné hledat
daľśı zdroje pro pokryt́ı nár̊ustu v provozu. Jinak se setkáme se skutečnost́ı, že na něco nebudou peńıze.

Odpověd’ děkana: Zahájeńı provozu Kampusu Albertov i pavilonu Troja je časově vzdáleno. Na dobu
jejich uvedeńı do provozu je predikován demografický vzestup, vzroste tedy i počet student̊u. Očekává se
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také, že poroste př́ıjem školného z anglického studijńıho programu, např́ıklad 1. lékařská fakulta přij́ımá
na školném od zahraničńıch student̊u okolo 180 mil. korun ročně. Fakulta dlouhodobě trṕı nedostatkem
pracovńıho prostoru, situace na MS a v Karĺıně je bezútěšná, což je třeba řešit. V Kampusu Albertov
připadne MFF asi 10 % podlahové plochy a poměrně se bude fakulta pod́ılet i na provozńıch nákladech.
Nav́ıc klade d̊uraz na maximálńı energetickou úspornost obou nových budov.

C. Brom žádá vedeńı o celkový ekonomický výhled, model pro následuj́ıćı roky, aby bylo možno se ope-
rativněji rozhodovat o investićıch a pokryt́ı jejich náklad̊u. Děkan odpov́ıdá, že takový výhled by stál na
vodě, pokud se však bude situace vyv́ıjet jako v minulých letech, tak fakulta situaci zvládne. C. Brom
znovu naráž́ı na výhled, děkan zd̊urazňuje, že je možno vypracovat výhled vycházej́ıćı z předpokladu,
že bude v dotaćıch rozdělována stejná částka jako v minulém roce a podle stejných princip̊u. J. Pešička
výhled nežádá. J. Šejnoha navrhl zaměstnat vypracováńım výhledu ekonomické odborńıky z naš́ı fakulty
a nav́ıc by chtěl predikci připojit k výročńı ekonomické zprávě. P. Valtr mı́ńı, že nelze provést relevantńı
predikci. M. Rokyta mı́ńı, že nyńı je složité předpověd’ provést, neb se nev́ı, jaká bude finančńı politika
nově zvoleného rektora. J. Doleǰśı navrhuje odložit diskutovanou predikci až na jaro, kdy bude mı́t fakulta
v́ıce dat o rozpočtu.

2. Dělá vedeńı fakulty rozbory při pořizováńı investic tak, aby výše odpis̊u neklesala?

D. Lanková uvád́ı, že odpisy v absolutńı hodnotě rostou a př́ımé náklady rostou, nav́ıc se v posledńı době
využ́ıvá jiné struktury financováńı a odpisováńı.

3. Existuje disproporce mezi investicemi na budovách F sekce (> 30 mil.) a M, I sekce (cca 12 mil. celkem).
Jsou investice vypláceny ze sekčńıho či z centra? Pokud jsou financovány z centra, panuje ve vedeńı fakulty
shoda na tom, že př́ı̌st́ı roky tento poměr m̊uže být opačně ve prospěch M/I?

Odpověd’ děkana: Finance pocházej́ı z centra. Péče o jednotlivé budovy je financována i z prostředk̊u mimo
fakultńı rozpočet, v čemž vedou, historicky, malostranská a karĺınská budova. V tomto je tedy disproporce
pouze zdánlivá.

4. AS MFF schválil v minulém roce podklady pro tzv.
”

manažerský rozpočet“ a do budoucna jsme očekávali,
že jej budeme mı́t pro všechny závěrky. Při jednáńı o závěrce k 31. 12. 2012 jsme měli k dispozici tento

”
manažerský rozpočet“, zat́ımco nyńı nikoli. Při zjǐst’ováńı proč, bylo zřejmé, že došlo k odlǐsnému po-

chopeńı. Tento
”

omyl“ se pro mne nejev́ı jako závažný nedostatek a navrhuji tuto praxi ponechat. Tedy

”
manažerský rozpočet“ budeme mı́t k dispozici pouze pro závěrku na konci roku a při schvalováńı rozpočtu.

J. Pešička poděkoval vedeńı za uspokojivé odpovědi.

Usneseńı: AS MFF schvaluje rozpočtové úpravy k 30. 9. 2013 tak, jak je předkládá vedeńı fakulty.

21 - 0 - 1
Usneseńı: AS MFF bere se souhlasem na vědomı́ závěrku hospodařeńı k 30. 9. 2013.

21 - 0 - 1

4. Doplněńı volebńı komise

Na základě dopisu předsedy volebńı komise Vojtěcha Žáka a mı́stopředsedy Tomáše Roskovce byli navržeńı
kandidáti na dojmenováńı volebńı komise. J. Doleǰśı s potěšeńım konstatuje, že jsme na volby připraveni.

Za zaměstnaneckou komoru: RNDr. David Bednárek, Ph.D., doc. RNDr. Jǐŕı Felcman, CSc., RNDr. Vı́t Jeĺınek,
Ph.D., RNDr. Hana Kouřilová, Ph.D., Mgr. Martin Lanzendörfer, Ph.D., doc. RNDr. Markéta Lopatková, Ph.D.,
Mgr. Silvie Mašková, Ph.D., RNDr. Michaela Poková, Mgr. Ivana Richterová, Ph.D., Mgr. Jan Schwarzer, RNDr.
Jakub Staněk, Ph.D., doc. RNDr. Pavel Töpfer, CSc., doc. Ing. Petr Tůma, Dr., Mgr. Benjamin Vejnar, Ph.D.,
doc. RNDr. Karel Zvára, CSc., RNDr. Vojtěch Žák, Ph.D., Mgr. Jan Žemlička, Ph.D., RNDr. Martin Žofka,
Ph.D.

Za studentskou komoru: Mgr. Milan Boháček, Mgr. Josef Dvořák, Lenka Homolová, Michaela Hubatová, Iva
Jakubská, Veronika Kodetová, Mgr. Václava Kopecká, Mgr. Jǐŕı Lechner, Lucia Magurová, Jana Mart́ınková,
Eva Pavlovičová, Jana Procházková, Jitka Rakovská, Mgr. Tomáš Roskovec, Petra Svatoňová, Stanislava Tlustá,
Lukáš Vejmelka, Tomáš Zadražil

Usneseńı: AS MFF dojmenovává do volebńı komise výše zmı́něné členy.

22 - 0 - 0
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5. Akreditace, stav př́ıpravy

J. Doleǰśı vysvětluje d̊uvody zdržeńı akreditace navazuj́ıćıho magisterského studia programu Informatiky a
obhajuje svoláńı mimořádného zasedáńı senátu na 27. listopadu 2013, které t́ımto svolává.

P. Kolman zpravil senát o stavu akreditace programu Fyzika, zd̊uraznil plynulou návaznost na stávaj́ıćı akre-
ditaci – minimum změn. Zároveň upozornil na některé, předevš́ım formálńı, změny týkaj́ıćı se učitelského stu-
dijńıho oboru: v nové akreditaci p̊ujde o dvouoborové studium (fyzika + matematika) a v rámci tohoto studia
o př́ıpravu učitel̊u pro středńı i základńı školy (2. stupeň). Samostatný studijńı program Učitelstv́ı fyziky pro
základńı školy nebude reakreditován. Dále stručně informoval o stavu př́ıpravy akreditace studijńıho programu
Informatika, zejména o nových studijńıch oborech. V té souvislosti ocenil práci prof. Bartáka, garanta tohoto
studijńıho programu.

J. Doleǰśı zahajuje diskuzi o informatické akreditaci a vyzývá R. Bartáka, garanta magisterského programu
Informatika, k tomu, aby senát zpravil o stavu věci.

R. Barták uvád́ı, že je informatická akreditace skoro hotová. Dále zd̊uvodňuje nové rozděleńı magisterských
obor̊u, které koṕıruje rozděleńı na teoretické a aplikované větve.

J. Doleǰśı vyzval studentskou komoru k vyjádřeńı názoru na současný stav akreditace.

V. Tůma za SKAS vznesl konkrétńı připomı́nky k prezentované akreditaci a také k formě vzniku akreditace
a dále přečetl obě usneseńı přijaté Studentskou komorou AS a přečetl přáńı vyslovená studentskými senátory.

R. Barták děkuje za usneseńı a uvád́ı, že realita výuky je složitá a přáńım SKASu neńı možné zcela vyhovět.

J. Šejnoha avizuje, že SKAS vznese několik dotaz̊u na informatickou akreditaci. Děkan apeluje na J. Šejnohu,
aby těchto otázek bylo vskutku jen několik. J. Šejnoha v daľśım upozorňuje na procesńı zpracováńı akreditace,
zvláště pak na prvotńı vytvořeńı profilu absolventa a až následného vytvořeńı studijńıho plánu.

Garant R. Barták odpověděl, že profil absolventa měli samozřejmě tv̊urci akreditace na mysli již od počátku
tvorby.

J. Doleǰśı s povděkem kvituje proběhlou diskuzi doufá, že akreditace bude připravena ke schváleni na mimořádném
zasedáńı. Dále upozorňuje na možnost mı́rných změn v akreditaci za běhu.

J. Šejnoha ještě připojil daľśı přáńı, totiž aby akreditace obsahovala popis vzniku a motivy garanta.

Garant R. Barták přiznává, že seznam předmět̊u neřekne mnoho, nicméně profil absolventa může být také
značně nicneř́ıkaj́ıćı.

P. Krtouš tvrd́ı, že jádrem akreditace jsou právě seznamy předmět̊u, seznam státnicových otázek a doporučené
pr̊uchody.

T. Roskovec oponuje, že na začátku a v pr̊uběhu studia se studenti nemuśı umět orientovat podle seznamu
předmět̊u a popis profilu respektive uplatněńı absolventa je pro ně velmi užitečný.

J. Doleǰśı označuje profil absolventa deľśı jednoho odstavce za nebezpečně dlouhý.

P. Vágner se táže M. Vlacha, zdali zjǐst’oval u zahraničńıch student̊u proč šli právě na MFF a zdali četli akreditaci
svého oboru. M. Vlach uvád́ı, že se bude na motivy ke studiu MFF zahraničńıch student̊u teprve tázat za pomoci
dotazńık̊u.

M. Prokešová zd̊urazňuje rozd́ıl mezi propagačńım materiálem a akreditaćı.

6. Informace vedeńı

(a) Děkan děkuje senátu za ochotu k přesunut́ı dnešńıho zasedáńı z budoućıho týdne a také za ochotu ke svoláńı
mimořádného zasedáńı na 27. 11. 2013 k akreditaćım.

(b) Děkan kladně hodnot́ı úspěšný sportovńı den, avizuje uspořádáńı slavnostńıho odpoledne k př́ıležitosti
uděleńı Nobelovy ceny za fyziku.

(c) V akci Adoptujte své Hertze je vybráno, celkem 251 400Kč. Dı́ky obrovskému zájmu bude koncert̊u pro
dárce hned několik.

(d) Na FotoFest se sešlo 420 fotografíı, které byly ohodnoceny porotou, Prvńıch 16 bude otǐstěno v ka-
lendáři MFF. Server iDnes.cz zveřejńı 80 nejlepš́ıch fotografíı a nechá o nich online hlasovat čtenáře. Budou
následovat daľśı workshopy s fotografy. FotoFest byl inzerován v časopisech pro středoškoláky a dokonce
i ve slovenském deńıku SME, vedeńı fakulty očekává př́ıznivé dopady.

(e) Byla podepsána smlouva s firmou Dobrý Web na analýzu fakultńıho webu.
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(f) Kolegiem prošla koncepce fakultńıch středńıch škol.

(g) V brzké době je očekáván pokrok v oblasti nahráváńı přednášek. Na zasedáńı senátu 27. 11. děkan sděĺı
jméno zástupce vedeńı pro jednáńı o organizaci nahráváńı přednášek.

(h) Putováńı dokladu o studiu student̊u v zaměstnaneckém poměru k fakultě mezi studijńım odděleńım
a mzdovou účtárnou prob́ıhá, dle zjǐstěńı děkana, obvykle bez problémů. V př́ıpadě, že by dotčeńı studenti
pozorovali opak, mohou se obrátit na vedeńı.

(i) Kolegium děkana navrhne vedeńı UK, aby ukončilo vydáváńı časopisu AUC. Kolegium děkana považuje za
rozumné snažit se pouze o jeden kvalitńı matematický časopis.

(j) Ve věci Pavilonu Troja bylo vydáno územńı rozhodnut́ı, což znamená posun vpřed.

(k) Na základě pečlivého výběrového ř́ızeńı je od 1. listopadu rektorátem zaměstnán Ing. Sláma, ve funkci
manažera stavby Kampusu Albertov. Za 6 měśıc̊u má být připraveno vyhlášeńı architektonické soutěže.

(l) V rámci Operačńıho programu VaVpI bude fakulta skrze rektorát podávat projekty na rekonstrukci střechy
malostranské budovy, rekonstrukci pláště budovy v Troji, zař́ızeńı serverovny v Troji a blok př́ıstrojového
vybaveńı pro fyzikálńı sekci. K žádostem bude nutno doložit transfer znalost́ı do region̊u v ceně jednoho
promile ze žádaných peněz, což podle vedeńı nepředstavuje pro fakultu problém.

Projekt nákupu budovy v Karĺıně nebyl rektorátem doporučen, jedńım z d̊uvod̊u je i př́ılǐs krátký čas na
realizaci projektu. Jako ideálńı tuto investici neoznačilo ani vedeńı, poté, co bylo zjǐstěno, že na nemovitosti
vázne zástavńı právo. M. Rokyta také prezentoval znalecký posudek statika, který označil stav domu za
havarijńı. Bohužel pro matematickou sekci – nejen doktorandi, ale i hosté a postdoci by si totiž zasloužili
mı́t kde sedět.

(m) Je plánováno zpř́ıstupněńı střechy rotundy na Malé Straně.

(n) Nadačńı fond Karla Janečka udělil cenu Neuron 2013 profesoru Vojtěchu Rödlovi za celoživotńı d́ılo v mate-
matice. Nadačńı fond také udělil pět grant̊u mladým vědc̊um z toho putovaly dva na naš́ı fakultu, jeden pro
Michala Malinskeho z fyziky, dělený pak Michalu Kouckému. Posledńı zmı́něný také źıskal ERC Consolidator
Grant.

(o) P. Kolman podal stručnou informaci o proběhlém kole přij́ımaćıho ř́ızeńı tj. do akademického roku 2013/14,
zejména o počtu přihlášek a počtu nově zapsaných student̊u. V porovnáni s předešlým rokem byl počet
přihlášek do všech bakalářských a magisterských studijńıch programů dohromady asi o 8 % vyšš́ı – letos
2052, minulý rok 1900. Počet zapsaných student̊u v bakalářských studijńıch programech je mı́rně vyšš́ı –
letos 551, minulý rok 531, v magisterských nižš́ı – letos 257, minulý rok 273. Avizoval brzké dokončeńı
podrobné zprávy o přij́ımaćım ř́ızeńı do akademického roku 2013/14.

(p) P. Kolman dále předběžně informoval o chystané podobě podmı́nek přij́ımaćıho ř́ızeńı do doktorského studia.
Zd̊uraznil dva aspekty připravovaných podmı́nek:

• výběrovost – ne každý absolvent magisterského studia je automaticky perspektivńım doktorským stu-
dentem,

• snahu o administrativńı jednoduchost.

Byly diskutovány podmı́nky promı́jeńı odborné části přij́ımaćı zkoušky. P. Kolman přisĺıbil vźıt v úvahu
některé z přednesených návrh̊u. Mı́stopředseda D. Stanovský ocenil snahu vedeńı zmenšit administrativńı
zátěž pracovńık̊u fakulty. M. Prokešová upozorňuje na magisterské studenty, kteř́ı konč́ı v zář́ı a muśı konat
přij́ımaćı zkoušky v červnu.

(q) V daľśı části P. Kolman informoval o př́ıpravě vnitřńıho předpisu Pravidla pro organizaci studia. Nejprve
stručně seznámil př́ıtomné s vývojem studijńıch pravidel od roku 2001, předevš́ım s nároky na počet kredit̊u
požadovaných při pr̊uběžných kontrolách studia, a s rozmı́stěńım těchto kontrol během studia. Z chystaných
změn v nových Pravidlech uvedl předevš́ım obnoveńı pr̊uběžné kontroly po prvńım semestru, nejsṕı̌se na
konci března, s navrženým minimálńım počtem kredit̊u 15 pro postup do daľśıho semestru. Ze student̊u, kteř́ı
nastoupili na MFF do 1. ročńıku v rozmeźı 2004-2009 a studium dokončili, by takovouto kontrolou prošlo
vždy nejméně 96 %. Jako d̊uvody pro obnoveńı pr̊uběžné kontroly po prvńım semestru uvedl jednak snahu
o pomoc student̊um t́ıhnoućım k odkládáńı plněńı povinnost́ı, a jednak snahu o odfiltrovańı student̊u, kteř́ı
o studium nejev́ı žádný zřetelný zájem nebo ke studiu nemaj́ı dostatečné předpoklady, a přitom z titulu
studenta MFF UK pož́ıvaj́ı studentských výhod a práv. Též zmı́nil odlǐsný pohled garant̊u matematiky
a fyziky na tuto záležitost.
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(r) P. Kolman také představil plán vedeńı na pośıleńı role elektronického výkazu o studiu umožňuj́ıćı zásadńı
zjednodušeńı pr̊uběžných kontrol studia – nebude třeba, aby student navšt́ıvil studijńı odděleńı.

V rámci bodu Informace vedeńı bylo položeno několik dotaz̊u.

M. Prokešová se táže vedeńı, zda muśı mı́t i pro malé semináře vypsané rozvrhové ĺıstky na konkrétńı čas a mı́sto
ještě před začátkem semestru, což podle ńı komplikuje organizaci výuky. Př́ıtomná část kolegia děkana, včetně
děkana, vyjádřila ochotu tento problém řešit.

J. Hric požaduje po vedeńı, aby byl vydán popis standardńıho chováńı zápisových ĺıstk̊u. Vedeńı o tom uvažuje.

Došlo k diskuzi o kvalitě provedeńı střechy na malostranské budově, je poč́ıtáno se zatepleńım střechy a kvalitńım
stavebńım dozorem.

7. Dopis dr. Hladkého adresovaný AS MFF

Děkan uznává, že dr. Hladký má v mnohých věcech pravdu, nicméně se nedomńıvá, že by výběrové ř́ızeńı
bylo vypsáno nezákonně. Vypsáńı konkurzu bylo konzultováno s právńıkem, jehož stanovisko indikovalo právńı
nezávadnost. Děkan dále senát rozsáhle informoval o praktických stránkách konkurzńıch ř́ızeńı na MFF a výběru
vedoućıch pracovǐst’. Dotkl se přitom otázky inbreedingu, ale neshledal, že by stávaj́ıćı praxe na MFF byla
v př́ıpadě vedoućıch pracovǐst’ a funkčńıch mı́st docent̊u horš́ı než běžná praxe na amerických univerzitách.
J. Doleǰśı otevřel diskuzi, sám přispěl názorem, že je praxe MFF v této oblasti standardńı, načež zmı́nil některé
př́ıklady z praxe.

Usneseńı:

• MFF má k dispozici právńı názor, že výběrová ř́ızeńı vyhovuj́ı všem předpis̊um.

• AS MFF vyslechl komplexńı prezentaci pana děkana o organizaci výběrových ř́ızeńı na MFF.
AS MFF nepovažuje aktuálńı nastaveńı výběrových ř́ızeńı za špatné.

• Podněty vyslovené v dopise, zejména s ohledem na otevřená mezinárodńı výběrová ř́ızeńı,
považuje AS MFF za inspirativńı.

Hlasováńı: 17-0-0

8. Různé

• J. Doleǰśı oznámil, že nesvolá předvolebńı setkáńı s kandidáty.

• P. Valtr, při pohledu na aktuálńı kandidátńı listinu, navrhl uvážit změnu volebńıho řádu tak, aby každá ze
tř́ı sekćı měla garantována alespoň čtyři mı́sta v AS MFF namı́sto dosavadńıch tř́ı. Z matematické sekce
totiž kandiduj́ı pouze tři pracovńıci. M. Rokyta uvedl, že matematická sekce jako abstraktńı subjekt je
si této skutečnosti vědoma, na druhou stranu jen v pr̊uběhu dnešńıho dne došlo ke ztrojnásobeńı počtu
kandidát̊u.

• R. Grill za EK požádal vedeńı o včasné poskytnut́ı nových Pravidel tvorby rozpočtu. Při schvalováńı
předchoźıho rozpočtu bylo ze strany vedeńı upozorněno na jejich předpokládané větš́ı změny a EK by
přiv́ıtala deľśı dobu na jejich prodiskutováńı. Děkan uvedl, že na žádost pamatuje.

Zasedáńı bylo ukončeno ve 23:20. Zapsal Petr Vágner.
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